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Van:

Verzonden: donderdag 5 maart 2020 09:59

Aan:  

 

 

 

 

 

CC:

Onderwerp: Corona-bericht

Urgentie: Hoog

 

Beste Vestigingsdirecteuren,  

 

Zoals jullie weten zijn er inmiddels een aantal corona-besmettingen in Nederland en is DJI druk bezig met de 

voorbereidingen voor het geval zich een besmetting voordoet in één van onze inrichtingen. In verband daarmee is 

het van belang om de berichtgeving die vanuit het landelijke team dat zich met corona bezighoudt wordt verspreid, 

goed te volgen en na te leven. Op het intranet worden protocollen geplaatst met informatie over het virus en 

voorschriften die moeten worden nageleefd, zoals regels over hygiëne en over de handelwijze bij een (verdenking 

van) besmetting. Deze protocollen zijn gebaseerd op informatie van het RIVM, maar worden toegespitst op de 

bijzondere DJI-situatie. Ik wil jullie daarom vragen om deze protocollen goed te bekijken en beoordelen op 

haalbaarheid. Het gaat erom dat zij zich verdragen met de noodzaak van het waarborgen van de veiligheid in de 

inrichting. Bij twijfel kunnen jullie vragen stellen aan het crisisteam. Zodra de protocollen zijn vastgesteld, zijn ze niet 

meer vrijblijvend en moeten ze worden nageleefd. Ik wil jullie dan ook vragen erop toe te zien dat dit dan ook 

gebeurt.  

 

Een paar zaken wil ik nog even apart noemen. Vanuit het crisisteam is het verzoek gekomen of elke inrichting wil 

zorgdragen voor het instellen van een actieteam. Gevraagd is om een contactpersoon door te geven die de 

contacten onderhoudt met het landelijke team. Ik heb begrepen dat nog niet alle vestigingen op dit verzoek hebben 

gereageerd. Het dringende verzoek is om de naam van de contactpersoon vandaag nog door te geven aan het e-

mailadres hieronder. 

 

Er zijn veel vragen gesteld over de inkoop van persoonsbeschermingsmiddelen (pbm’s), zoals mondkapjes, 

beschermende jassen en brillen. Het SSC is druk bezig deze op grote schaal in te kopen. Het streven is om op zeer 

korte termijn iedere inrichting in eerste instantie te voorzien van een “grijpvoorraad”, die kan worden gebruikt 

mocht zich een besmetting voordoen. Bij DJI wordt centraal bijgehouden wat er binnen DJI aan bpm beschikbaar is 

en op welke locaties deze voorraad ligt. Zodra hiertoe noodzaak bestaat (als zich in een inrichting een besmetting 

voordoet), dan kan op vestigingen een beroep worden gedaan om de lokale voorraad bpm ter beschikking te stellen 

aan de “besmette” vestiging. Op die manier waarborgen we dat op die plekken waar dit echt nodig is, voldoende 

voorraad voorhanden is. Naar verwachting worden op korte termijn grote hoeveelheden bpm geleverd en over de 

inrichtingen verspreid. Dan zal deze noodmaatregel naar verwachting niet meer nodig zijn.  

 

Het SSC heeft de vestigingen gevraagd om de reguliere inkoopprocessen van bpm’s op dit moment niet toe te 

passen. Reden hiervoor is dat dit proces door de grote drukte is vastgelopen. Indien u in staat bent om op een 

andere wijze bpm’s in te kopen, bijvoorbeeld bij een lokale drogist, is dit toegstaan. Dat is in de huidige situatie niet 

onrechtmatig, mits je dit in de administratie goed vastlegt. 
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Tot slot is het verzoek om, mocht zich in de inrichting een serieuze verdenking of zelfs een diagnose van besmetting 

voordoen, dit dadelijk te melden bij het crisisteam op het e-mailadres   

 

Als er nog vragen zijn, neem dan vooral contact op via bovenvermeld e-mailadres. En natuurlijk kun je ook altijd je 

eigen accountmanager bellen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Eric Nijman  

Plv. Divisiedirecteur GW/VB 

 

10.2.e


